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Jegyzőkönyv 

 
Készült 2012. március 5-én (hétfőn) 18 órakor a kosdi Polgármesteri Hivatal hivatalos 

helyiségében (2612 Kosd, Szent I. u. 2.) Kosd Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

rendkívüli testületi üléséről.  

 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint  

 

László Zoltán polgármester köszönti a megjelent képviselő-testületi tagokat. Megállapítja, 

hogy 7 fő képviselő részvételével a testületi ülés határozatképes.  

 

Felolvassa a napirendi pontokat. Elmondja, hogy az előző ülésről megmaradt napirendeket is 

tárgyaljuk. Egy határozatot szeretne jóváhagyatni, amit a támfallal kapcsolatos. Elkészült a 

támfal talajmechanikai vizsgálata miután új árajánlatot kértünk. Módosult az összeg, ezért kell 

új határozatot hozni.   

Bíber Kálmán két kérdése lenne napirendek előtt.  

Horhi József egy kérdése van a napirendek előtt.  

Napirendek előtt a polgármester és jegyző az elmúlt időszakról szeretne beszámolni.   

 

A képviselő testület 7 igen egyhangú szavazattal elfogadja a módosított napirendi pontokat. 

 

László Zoltán polgármester a talajmechanikai vizsgálat elvégzése után lehetett megállapítani 

a támfal megépítését. Az alacsonyabb részeken nem muszáj ezt a megoldást választani. Ez 

jelentős spórolást eredményez, ezért vélhetőleg az állam által biztosítottból megvalósítható 

lesz. A közmunkások 1-vel munkába álltak. 31 fő lett engedélyezve a létszám. 8 fő 8 órában 

december 31-ig alkalmazva lesz. Többiek 6 órában. Átlagosan 5 havi munkarendben lesznek 

foglalkoztatva.  

A víztorony eldöntésre került. Köszöni a segítséget. 80.000.- Ft-ot utaltak át a számlánkra. Be 

is folyt a kasszába. A sajnálatos tűzeset miatt némi támogatást adunk a segítőknek 1-szeri 

étkezést, a pénz fedezete lehet az étkezés biztosításának.  

A korábbi testületi döntésen döntöttünk kő megrendeléséről, ezen a héten leszállításra kerül, a 

közmunkások a helyszínekre kijuttatják.   

Élelmiszerbankhoz benyújtottuk a szerződést, aláírásra került. Várható az idei évi támogatás 

is.  

Testvértelepülési pályázat benyújtásra került visszajött a befogadás igazolása. Tartalmáról 

később döntenek.  

Március 15-i ünnepségünket március 15-én 10.00 órakor kezdjük.  

 

Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző kiküldésre kerültek a talajterhelési díjról a 

tájékoztatások. Sokan elindították a rákötést. Néhány helyen csak átemelővel lehetséges. 

Egyéni kérelmek fognak érkezni a következő ülésre.  

Új védőnőnk van Csikós Istvánné 8 órában látja el a védőnői feladatokat.  

A bérlakások közüzemi óráinak a vizsgálata elindult. El lett kezdve a nyilvántartás.  

A tűzesettel kapcsolatosan elmondja, hogy február 29-ig 59 adag ételt igényeltek.  

 

Bíber Kálmán egyik kérdésre kapott választ. A kőszórást meg lett válaszolva. Örömmel látta, 

hogy a barackostól az út baloldala kitakarításra került. Ez az útszakasz a közútkezelőé nem 

neki kellett volna megcsinálni.  

 

László Zoltán polgármester a Gödöllő-Vác Kistérségi Társulat segítségével lett az 

ároktisztítás elvégezve. A KPM figyelmét szeretnénk felhívni az árkok állapotára. A 

közmunkások is segítettek, a vastagabb fák beszállításra kerültek a művelődési házba. Ezek az 

emberek a szurdokba is voltak, a Cselőtei patakot is csinálták.  
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Horhi József két kérdést szeretne feltenni. Kéri a jegyző asszonyt, hogy az önkormányzat 

műszakis dolgozóját figyelmeztetésbe részesítse. Bármilyen állampolgár őt ne hangoskodja 

túl. Hófúvásra hívta fel a figyelmet. Kérte azonnali intézkedésre a kistraktort. A hangnemmel 

volt a problémája.  

Második kérdése a polgármester úrhoz szól. Testületi határozat arról szól, hogy biztosítási 

ajánlatokat kérjen be. Mi alapján lett aláírva, nem látta, nem kérték ki a véleményét.  

 

László Zoltán polgármester a hangnemre reagálva elmondja, hogy senki sem érdemli meg, 

hogy olyan hangnemben válaszoljon, mint ahogy beszélt. Amilyen az adjon isten, olyan a 

fogadj isten.  

Másik kérdés. Szívesen megmutatja a szerződést. Ugyanaz a cég, amivel ön kötött biztosítást, 

csak sokkal jobb feltételekkel. Igen, aláírtam. Be kellett volna jönni, meg kellett volna nézni.  

Önkormányzati törvény lehetővé teszi az adatszolgáltatást képviselő felé.  

 

Horhi József kérdezi, hogy elhangzott-e a személyes kérése a biztosítást megtekintésével 

kapcsolatban. Polgármester megígérte a beszámolást. Soha nem kötött velem szerződést.  

 

Kurdi Ferenc alpolgármester igen  

 

László Zoltán polgármester igen önnel nem, de a cégével igen.  

 

Horhi József szembesítést kér.  

 

 
1. Napirendi pont: 2012. évi költségvetés 

László Zoltán polgármester  

A 2012. évi költségvetés átmenet a normatív finanszírozásról a feladat finanszírozásra. 

2011. decemberében elfogadott új Önkormányzati törvény, új államháztartási törvény, és új 

számviteli szabályok új szemléletet, új gazdálkodási irányelveket követel meg.  

 Az új szabályozók közül van amelyik már életbe léptett, viszont nagy számban fognak 

életbe lépni 2013. január 1-vel. A felkészülés és az átalakulás évét éljük.  

 Az új szemlélet már megfigyelhető a 2012. évi költségvetés tervezésénél is. Ilyen az 

intézményi finanszírozás. A költségvetést nem csak önkormányzati szinten, hanem 

intézményi szinten is hiány nélkül kell tervezni.  

 Új szakfeladat rendet fogadtak el, mely átvezetésre került. Önálló intézmény lett a 

Polgármesteri Hivatal, elkülönülve az Önkormányzattól.  

 Az önkormányzat által létrehozott TANKERT az idei évben nagyobb hangsúlyt kap, a 

megtermelt javakkal jelentősen csökkenthetőek az élelmiszerekre fordítandó kiadások. A 

TANKERT működtetője a Kosd Közüzemi Nonprofit Kft így indokolt az élelmezés teljes 

kiszervezése is. A kiszervezésnek köszönhetően óvodai nevelés és ellátás kivonható az áfa 

törvény hatálya alól. Az Önkormányzattal való együttműködés alapján szerveződik tovább az 

étkeztetés.  

 Mivel a Képviselő-testületi ülésen igényként lépett fel az iskola személyi 

állományának felülvizsgálata, így az intézmény létszámát 2 fő-vel emeltük meg, míg az óvoda 

létszámát 1 fővel csökkentettük.  

 A Közmunka program 2012. március 1-én indulhat Kosdon, a Kosd Közüzemi 

Nonprofit Kft által benyújtott pályázat módosítás nélkül támogatást kapott. Így 8 fő hosszú 

távon 8 órában, míg 23 fő rövid távon 6 órában kerül foglalkoztatásra, továbbá tárgyi 

eszközök beszerzésére is támogatást kaptunk.  

  

 

László Zoltán polgármester Módosító javaslatokat lehetet benyújtani. Kurdi Ferenc 

alpolgármestertől és Bársony Csaba képviselő úrtól írásban kaptunk kérdéseket. Bíber 

Kálmán képviselő úr a mai napon az ülés előtt személyesen tette fel kérdéseit.  Medgyesi 

Kálmánné és Nagy Lászlóné is feltették a kérdéseiket.  
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Felolvassa Bársony Csaba képviselő kérdéseit.  

1. Mi a (számszerű) előnye a konyhai étkeztetésben dolgozók kiszervezésének?  

2. A város és községgazdálkodás személyi keretei (költségei, illetve személyi állománya) 

az iskolához vagy a kft.-hez kerülnének (a rendelettervezet szerint az iskolához, 

ugyanakkor a kft.-nek átadandó összegek között is szerepelnek személyi keretek)?  

3. Mennyi volt a bérkeret 2010 januárjában, 2011 januárjában és decemberében, illetve 

mennyi a tervezett keret 2012-re?  

4. A 2011. évi költségvetés tervezésekor általános 4%-os költségcsökkentéssel kellett az 

intézményeknek tervezniük. Fedezte-e a csökkentett keret a bérjellegű kiadásokat? Ha 

igen, ennek figyelembe vételével készült-e erre az évre a bértervezés? Ha nem, 

mennyivel lépte túl a tavalyi előirányzat az előírtat?  

5. A dologi előirányzatot több helyütt lényegesen magasabb a korábbi tervezethez 

képest. Mi ennek az oka? 

 

László Zoltán polgármester Kurdi Ferenc alpolgármester kérdéseit válaszolja meg, továbbá 

válaszol a felvetődött kérdésekre.   

 

1./ Konyha kiszervezésének indokai:  

 

- az Önkormányzat feladatvállalásánál kiemelt feladatként kezelte a TANKERT 

működtetését, és fejlesztését. Ennek szellemében 31 közmunkás került leigénylésre a Pest 

Megyei Kormányhivatal Munkaügyi Központjától. A 31 főből 8 fő állandó 8 órában kerül 

alkalmazásra, a további személyek 2-5 hónapon keresztül lesznek 6 órában foglalkoztatva. 

A foglalkoztatottak közül munkavégzésre elhelyezésre kerültek az iskolában, óvodában, 

hivatalban. A fent maradó személyek a közterületen és a Tankertben kerülnek 

foglalkoztatásra.  A Tankertben megtermelt élelmiszerek az intézményi étkezésben 

kerülnek felhasználásra. Amennyiben az étkeztetés ugyanabban az intézményben 

realizálódnak, úgy más átadási-átvételi szabály vonatkozik rá. Amennyiben a Kft-ben 

megtermelt javakat átadja az Önkormányzatnak, úgy egészségügyi bizonyítványokkal kell 

rendelkeznie.  

- az új Államháztartási Törvény kötelezővé tette, hogy az intézményeknek adószámmal kell 

rendelkeznie. Ennek következtében az intézmények adójogi megítélése is megváltozott. 

Az óvodát is be kellett jelenteni mint áfa tevékenységet végző szervezetet. Viszont a 

törvények értelmében az élelmiszer áfáját csak olyan mértékben vonhatjuk le, amilyen 

mértékben a bevételeiben szerepel az áfás tevékenység. Tavalyi tényadatokat figyelembe 

véve ez a százalék 10%. (tavalyi tényadatokat figyelembe véve: 1.074 eFt megtakarítás) 

- Jelenleg a rezsi költség áfája nem kerül visszaigénylésre, mivel nincs külön óra a 

fogyasztás mérésére, és az APEH nem fogadja el az intézményen belüli egyeztetést. 

Amennyiben viszont kiszámlázásra kerül, valamilyen naturális mutató alapján úgy ennek 

az áfája is visszaigényelhető. (előző évi tényadatokat figyelembe véve 2.598eFt) 

- A dolgozók a híd program keretében kerülnek visszafoglalkoztatásra, mely további 13,5% 

járulékkedvezményt eredményez az idei évben. (előző évi adatokat figyelembe véve 

675eFt) 

- Az étkezések árának kialakításánál a befizetések egységárát nem az általános szabályok 

szerint kell megállapítani, hanem a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról 

szóló 1997. Évi XXXI. Tv. 151.§.(3) bekezdése alapján, mely kimondja, hogy a térítési díj 

nem lehet magasabb, mint az egy főre jutó élelmiszer nyersanyag költség egy napra jutó 

összege. Továbbá figyelembe kell venni ugyanez a törvény kedvezményekre vonatkozó 

rendelkezéseit, mely alapján kedvezményt kell biztosítani a 3 vagy többgyermekes 

családok részére 50%-ban, rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülők 100%-

ban.  
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2. Város és Községgazdálkodás személyi átszervezés 

- Jelenleg a Kft-ben 1 fő gondnok dolgozik, aki tényleges tevékenységét az iskolában végzi. 

A rendelet tervezetben az 1 fő gondnok kerül át az iskolába, valamint az óvodában 

állományban lévő takarító, aki a tényleges munkát az iskolában végzi.  

- A Kft-be 1 fő a városgazdálkodásról kerül átszervezésre. A munkavállaló fő tevékenysége 

a közmunkások munkájának szervezése valamint az étel kiszállítása. Ezek a feladatok 

teljes egészében a Kft feladatává válik, ezért indokolt a kiszervezése.  

 

3. 2011. Évi 4%-os csökkentés 

- 2012. Évi személyi jellegű kifizetéseknél nem került tervezésre csökkentés. Mivel az idei 

költségvetésnél a tervezés nem az előző évi tervek adataiból indult ki, hanem a tényleges 

felmerülő kiadásokból, ezért ez a hatás nem jelentkezett.  

 

4. Személyi jellegű kifizetések, bérkeretek:  

- Személyi jellegű kifizetések intézményenként eFt-ban 

Intézmény 2010.január 2011.január 2012.január 

Konyha 611 611 734 

Óvoda 1.810 1.810 2.067 

Iskola 3.361 3.385 3.186 

Polgármesteri Hivatal 1.076 1.080 1.185 

Összesen 6.858 6.886 7.172 

 

Intézmények kihasználtsága: 

Óvoda:  

11 óra nyitva tartás mellett feladat ellátásához szükséges órakeret 260 óra.  

Óvodapedagógusok kötelező óraszáma: 226 óra 

Hiányt a reggeli és délutáni összevonásokkal oldják meg.  

 

Iskola:  

Kötelező óraszám a tantárgykeret szerint: 342 óra 

Pedagógusok ledolgozott óraszáma: 350 óra 

A túlmunkát belső szervezéssel oldják meg.  

 

Polgármesteri Hivatal:  

1. fő jegyző 

2. fő igazgatási ügyintéző 

1. fő iktató, anyakönyvezető, titkársági ügyintéző 

1. fő adóügyi előadó 

1. fő szociális előadó 

1. fő pénzügyi előadó 

1. fő műszaki ügyintéző 

 

5. Dologi előirányzat emelése 

- Az iskola és az óvoda dologi kiadásait emeltük meg 400-400 eFt-tal, az utak 

karbantartásának terhére. Indoka az volt, hogy a előző Képviselő-testületi ülésen és a 

Pénzügyi Bizottsági ülésen is megállapításra került, hogy a dologi kiadások igen 

nyomottan lettek tervezve, valamilyen forrásból lehetőség szerint emelni kellene. Mivel 

egyöntetűen az intézmények fenntartása és működtetése a Képviselő-testület első számú 

prioritása, ezért nem pénzmaradványból lett megemelve a dologi kiadás, hanem az eredeti 

költségvetésben.  

 

Polgármesteri Hivatal tovább számlázott közüzemi díja az Orvos, a Patika és a Fogorvos 

részére továbbszámlázott rezsi költséget tartalmazza.  
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Amennyiben a 2012. március 12-ig nem került elfogadásra, és a MÁK részére benyújtásra a 

2012. márciusi finanszírozást felfüggesztik.  

 

Független könyvvizsgálói vizsgálat most zajlott le, mely alapján a képviselő testületnek Kosd 

Község 2012. évi költségvetést az előterjesztésnek megfelelően az alábbiak szerint javasolja 

elfogadni:   - Bevételi előirányzat:   229.291 e Ft. 

   - Kiadási előirányzat:   229.291 e Ft. 

   - Összes éves átlagos létszámkerete:          46,75 fő 

Várja a kérdéseket.  

 

Bíber Kálmán konyha kiszervezésének indokait szeretné tudni. Konyhai dolgozók meglettek 

kérdezve, alá is írták az átszervezést? Mi a biztosíték az aláírásra. Szakemberekre bízza a 

további kérdést. A létszámmal lehetne spórolni véleménye szerint.  

 

László Zoltán polgármester a bizottság pont ezért szabta az 5 napos határidőt, hogy 

bedolgozható legyen az anyagba. Mivel alpolgármester úron kívül senki sem juttatott el 

módosító javaslatot, ezért a testületi ülésen elhangzottakat próbáltuk megjeleníteni. Hiba is 

lehet, csak konkrét javaslatot kér a dolgozók elbocsátására, a megtakarítást meg kell nevezni, 

hogy mire legyen költve.  

 

Horhi József kéri a testületi tagoktól, hogy engedje meg a pénzügyi bizottság szakemberei 

szóhoz jussanak. Polgármester úrnak jelzi, hogy ebbe a tanácsunkat kérte, a biztosításba nem 

kérte. A költségvetés valakinek a feladata, tegye elé értelmezhetően. Meg szeretné kérdezni, 

hogy a pénzügyes kollega hány órában dolgozik itt? Jegyző nő engedélyezte neki testületi 

döntés nélkül a rugalmas munkaidőt? Az óvodai dolgozókkal nem tervezhetünk, amíg nincs 

elrendezve a sorsuk.  

Szeretné, ha a jegyző nő jogilag alátámasztaná. Tudomást szerzett arról, hogy velünk szoros 

kapcsolatban lévő céggel szerződése van. Konkrétan a Vízügyi Társulásnál? 

Azt kéri, hogy az összeférhetetlenség bizonyítható legyen igen, vagy nem. Írásban kéri.  

 

Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző rugalmas munkaideje van. heti 40 órában kell 

foglalkoztatni. Igen bejelentette a kollega, hogy máshol is dolgozik.  

 

Horhi József a pénzügyi bizottság külsős tagjai legyenek bevonva, régebben is kérte. Nem 

kerültek meghallgatásra. A képviselő testület azért van, hogy a kidolgozott költségvetést 

elbírálja. Azoktól, akiktől segítséget lehetet volna kérni, nem történt meg. Sérelmezi. 

Javasolja megszavaztatni, hogy a külsős tagok véleményezhessék a költségvetést.  

 

László Zoltán polgármester szavazásra teszi fel, hogy a képviselő testület hozzájárul-e ahhoz, 

hogy a külsős bizottsági tagok véleményezhessék a költségvetést.  

A képviselő testület 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza.  

  

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

34/2012. (III. 05.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

Költségvetés véleményezéséről 

 

A képviselő-testület:   Hozzájárul, hogy a Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság külső tagja, 

valamint a tanácsadó testület tagja a költségvetést véleményezze.  

 

Felelős: László Zoltán polgármester  

Határidő: Azonnal  
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Medgyesi Kálmánné megkértek a 2012. éves költségvetés átnézésére. Szeretné megkérdezi a 

bevétel és a kiadás közötti különbség okát. Ha költségvetés összes bevételét, kiadását 

összeadjuk, ezek a számok jönnek ki, mint amit beadtak. Van sejtésünk az eltérésről, de kéri a 

megerősítést. Feltehetően a szociális résznél van valamilyen kiadás. Bruttó kiadásokkal 

dolgoztunk. Ennek a forrása állami és önkormányzat hozzájárulás. Véleménye szerint csak az 

önkormányzati kiadással dolgozott a kollega. 1 biztos, hogy ebben a költségvetési 

dokumentációban a kiadás 235.000.- Ft. Ennek bevételi forrásának kell lenni.  

Az a véleménye a költségvetéssel kapcsolatban, ennek tudja be, hogy bizonyos javításoknál 

lehet tévedni. A bevételnek és a kiadásnak egyezni kell minden féleképpen.  

A költségvetést tételeiben számoltuk át. Mi a járulék alap és jól van e számolva. 

Polgármesteri hivatalnál a járulék alap rosszul lett meghatározva, ezért a járulék összege is, 

ami félmilliónál több. Nincs a költségvetésbe, de ki kell fizetni. Cafetéria bruttó összegben 

szerepel, cafetéria keret van benne, járuléka is van. Polgármester úr nem tért ki rá, az óvoda 

kiszervezésével kapcsolatban az előző költségvetési összeget vették figyelembe. Kiszervezés 

után mennyi maradt, visszavontuk a bevételt, amit átenged az önkormányzat a Kft-nek, ebből 

az elvből kiindulva a kettő különbségét meg kellene adni a Kft-nek. A Kft. áfa visszaigénylő 

lesz elhangzott, de úgy tudja, hogy ha megállapítanak egy étkezési normát, lehet, hogy az 

általam megtermelt termék, az olcsóbbá teszi, de annak is ára van. Milyen alapon tudja a 

konyhavezető megállapítani, ha a termék ára nem jelenik meg. Az élelmezésnél a bevételnek 

és a kiadásnak egyeznie kell. Ennyi áfát lehetetlen visszaigényelni. Miből lesz ennyi 

termékünk. Nem fogja fedezni a hiányt. A Kft-nek vannak személyi kiadásai is. Úgy 

gondolja, hogy a 2012. éves költségvetésnek nincs fedezete. Más számszaki hibát is talált. Az 

összeadási hibákat észrevették. Kéri kielégítő válaszát, mi az, amit nem kell szerepeltetni a 

kiadásoknál, akkor biztosan van magyarázata.  

Nem tudja mit vizsgált a könyvvizsgáló. Kéri a pénzügyes válaszát.  

A bért megértettük, hogy a költségvetésben a tényleges bérszükséglet van megterezve. A 

pénzügyi bizottság elnöke kérdezte, hogy elég volt-e a tavalyi bérfedezet. Nagyon jó, hogy 

meg lett emelve a dologi kiadás, de mi a fedezet. A bérre azért kérdezett rá, mert a 6 milliót le 

kell faragni, vagy hitelt kell felvenni. Nem tudja, hogy ilyen arányú bértömeget el bír-e a 

község. Most van 6 millió hiány, jövőre 10 millió lesz.  

 

Nagy Lászlóné mivel közösen álltunk neki az anyagnak, nem szeretne ismétlésekbe 

bocsátkozni.   

Kingához két gondolat a rendelet tervezetnél az átadott pénzeszközöknél a 16 millió állja a 

helyét, magyarázatot kér. 10.960 e/Ft fedd le. Milyen támogatási forma, hol található.  

A szociális ellátásnál bruttó módon kell a támogatásokat megtervezni. Úgy érzékeli, hogy a 

tényleges ráfordítás és az állam által adott közötti különbözetet hoztad be, véleménye szerint 

az a különbség. Bruttó módon kell behozni, értelmezni. Valószínű itt van a hiány, a 

különbség. Kéri a válaszokat  

 

Majer Kinga könyvvizsgáló mindent tételt alátámasztási bizonylatokkal együttvizsgálta. Úgy 

állapította meg, hogy rendben volt. A szociális segélyekre a MÁK-tól csak az önkormányzati 

önrészt lehet tervezni, negyedévente módosítani kell az előirányzatot. Januárra megkaptuk az 

utasító levelet az előirányzat módosításra. Azt a felvilágosítást kapta, hogy nem tervezheti a 

segélyeket, csak az önkormányzati részt. Az átadott pénzeszköz az intézményi étkeztetés 

kedvezmény átadása. Lehet, hogy a szöveges részbe már nem került beírásra.  

 

Medgyesi Kálmánné a 180 milliós támogatásba benne van az 5 milliós és a 9 milliós 

szociális támogatás is. Nem érti továbbra sem.  

Város és községgazdálkodásnál a konyha kiszervezésnél hogyan lesz átadva az összeg. Nem 

igazán győzték meg a válaszok.  

 

Nagy Lászlóné járulék alappal kapcsolatban. A költségvetés indoklásából dolgoztak. Az 

önkormányzat igazgatási tevékenységénél. Önkormányzat alapilletménye + járulék alap + 
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tiszteletdíjak. 27.300.000.- Ft után kell 27 %-ot fizetni. 540.000.- Ft járulék eltérést takar a 

tétel.  

 

Majer Kinga a polgármester létszámbeli besorolása jelenleg nem tisztázott. A polgármester 

urat a polgármesteri hivatal létszámába nem kell beleszámítani, viszont jelenleg nem lehet az 

önkormányzat létszámába sem. Várhatólag március hó folyamán a törvényváltozás ezt az 

ellentmondást feloldja.  

 

László Zoltán polgármester kéri, hogy a pénzügyes és a két bizottsági tag a polgármester 

irodájában beszéljék át a felmerült kérdéseket. Akkor folytatjuk a napirendi pontot, ha 

átbeszélték, és végeztek.  

 

Bíber Kálmán nem kapott választ a kérdésére. Az óvodai rezsi több mint 12.000.000.- millió 

forint. Ez mennyire indokolt. El kellene döntenünk, hogy a konyhát kiszervezzük-e vagy sem?  

 

Bársony Csaba fordítva is igaz, hogy addig nem lehet dönteni, hogy mi a hozadéka. Nem 

döntene előre arról, aminek a hozadékát nem lehet látni.  

 

Makkainé File Edit személyiséghez kapcsolódó véleményalkotást kíván szólni. Akit 

megbántanak, jogtalanul megsértenek, annak a védelmére kíván kelni. Abból indul ki, hogy 

van tapasztalata Majer Kingával kapcsolatban. Szakmai tudásához képest rendkívül szerény, 

nem tagadta le, hogy önkormányzati költségvetéssel még nem foglalkozott. Nem szeretné azt 

a kételyt meghagyni bárkiben is, hogy ő itt pénzügyes és a Vízgazdálkodási Társulatnál 

szakember, bármiféle pénzügyi manőverre utaló kialakulhatna, annál tisztességesebb ember. 

Ha ez a kétely bennem felmerült az elhangzottak alapján, akkor esetleg másban is felmerülhet, 

ezért tartotta fontosnak rendbe tenni ezt a kérdést.  

 

Bíber Kálmán a pénzügyi előadótól a konyhai összehasonlító számokat szeretné látni az 

előző évhez képest, akkor tud csak dönteni.   

 

László Zoltán polgármester konkrét adatot csak saccolni lehet. Pontosan nem tudjuk a 

fogyasztásukat. A teljes épület fogyasztását tudjuk. Azt tudjuk, hogy a konyhában milyen 

fogyasztású gépek vannak. Ezeket önálló mérővel el lehet látni. Nem ért egyet képviselő 

úrral, hogy ne bízzon azokba az emberekbe, akikkel beszélt. Elmondta, hogy milyen 

helyzetben vagyunk, elmondtuk a megtakarítást, amivel számolni lehet. A meglévő 

feladatrendszer tudjuk biztosítani további 1 évig, hogy ne kelljen senkit elküldeni. A 

pénzügyes kollega védelmében elmondja, hogy sokszor nem 40 órában látja el feladatát, 

szombat vasárnap is kerül feladásra anyag. Nem 40 órában dolgozik, hanem sokkal többen, de 

örül az építő kritikának.  

 

Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző az összeférhetetlenségi és munkaidő kérdéssel 

kapcsolatban Horhi József  úrnak válaszolja a pénzügyes kollegával kapcsolatban. Le fogjuk 

írni, de nem összeférhetetlen. Sokszor hétvégén is dolgozik, több mint 40 órát dolgozik, 

köszöni a kolleganő védelmét képviselő asszonynak.  

 

Horhi József azért kéri írásban, mert meg szeretné kérdezni szakember véleményét. Papír 

alapon kéri a választ.  

 

Bíber Kálmán a konyhai dolgozók véleménye szerint nem minden úgy hangzott el, ahogy a 

polgármester úr mondta. Nem akar senkit kirúgni, de a felülvizsgálatot fontosnak tartja. A 

becsült rezsiköltségnél nem látja indokoltnak a csettintésre megoldást.  

 

Hugyecz Andrásné a dolgozók munkaviszonya folyamatos maradna-e vagy sem?  

 

László Zoltán polgármester megszűnne, 2 nap múlva lennének felvéve.  
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Horhi József Majer Kinga és a pénzügyesek véleményét kérdezi, hogy ezt most áttudják-e 

beszélni? Javasolja, hogy ha 1 órán beül megvalósítható maradjunk, ha nem, akkor holnap, 

vagy szerda este tárgyalja át a képviselő testület. Addig nem szavazza meg a költségvetést, ha 

nem látja tisztán. A polgármester tegye fel határozati javaslatként, hogy akarjuk-e az óvoda 

kiszervezését vagy sem? 

 

László Zoltán polgármester a két szakember azt mondta, hogy szeretne menni, kéri az 

egyeztetést.  

 

Medgyesi Kálmánné el kell dönteni, hogy kiszervezik-e vagy sem az konyhát. Összetett ez a 

kérdés.  

 

László Zoltán polgármester javasolja, hogy beszéljék meg, a pénzügyes rendelkezik olyan 

információkkal, ami nem publikus.  

 

Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző javasolja, hogy elvben döntsön a testület a 

kiszervezésről. 

 

Bársony Csaba addig nem tud dönteni, míg nem látja a kiszervezés összehasonlítását.  

 

László Zoltán polgármester kéri, hogy a pénzügyesek beszéljék át a felmerült kérdéseket a 

hivatal egy másik helyiségében.          
 

2. Napirendi pont: Székhelyhasználati szerződés jóváhagyása 

Indokolás: A cégbíróság hiánypótlásra szólította fel a megalakulás alatt álló Csoda-Vár Óvoda 

Gyermekeiért Közhasznú Egyesületet. Az egyesület székhelyként használni kívánt Csoda-Vár 

Óvoda (2612 Kosd, Eőszi Lőrinc tér 1., hrsz. 400) az önkormányzat tulajdona, így csatolniuk 

kell egy székhelyhasználati szerződést. 

Székhelyhasználati szerződés tervezetét mellékeljük. 
 

Majerné Tóth Márta óvodavezető elmondja, hogy a szülők létrehoztak egy egyesületet, 

hiánypótlásra kérték a székelyhasználati szerződést. Kéri jóváhagyását. A csodavár óvoda 

címe lett megjelölve. Az egyesülettel kapcsolatos kérdésekre válaszol.  

 

Bíber Kálmán amennyiben ott a székhelye az a levelezési cím is? az egyesületnek is 

problémája lehet, amik a postaládában bedobásra kerülnek.  

 

Majerné Tóth Márta óvodavezető a postavezető tudja, hogy hová kell a leveleket irányítani.  

 

Bársony Csaba az egyesület célkitűzéseiről szeretne tájékoztatást kapni. Milyen bevételi 

forrásokat vár az egyesület.  

 

Majerné Tóth Márta óvodavezető néhány célkitűzést sorol fel.  

- tehetségkutatás, a tehetséges gyermekek képességeinek fejlesztése, a gyermekek 

képességfejlesztéséhez szükséges feltételek biztosítása, 

- az egészséges gyermeki személyiség fejlődésének elősegítése, egészséges életmódra 

nevelés, tudományos, kulturális és sport programok szervezésével, ismeretterjesztéssel, 

- tudományos és kutatási tevékenység ösztönzése, a kutatások tudományos-közéleti 

fórumának megteremtése, tudományos és kutatási eredmények publikációjának 

elősegítése, információszolgáltatás érdeklődők és a szülők, hozzátartozók részére, 

óvodapedagógusok szakmai továbbképzése, szakmai továbbképzésének támogatása, 

- hagyományőrző programok lebonyolítása, kulturális örökség megóvása, 

- konferenciák, műhelyviták, előadások és rendezvények szervezése, 

- szakanyagok készítése 
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Programok szervezésével a bevételeink gyarapítását várja. Pályázatok révén, ha lesz 

egyesületeknek megfelelő. Remélhetőleg lesznek ilyen pályázatok.  

 

Bársony Csaba az egyesület ha jól sejti civil kezdeményezés.  

 

Majerné Tóth Márta igen szülők által létrehozott kezdeményezés.  

 

Bársony Csaba örül egy ilyen kezdeményezésnek. Leszögezi, hogy egyetért a 

kezdeményezéssel, támogatja a működését. Ő is más civil szervezet tagja, ugyanakkor a 

másik oldalt is ismeri, nem tartja szerencsésnek, hogy a hivatalos és civil kezdeményezések 

összemosódnak. A mi egyesületünk az elnök székhelyére van bejegyezve. Jobb a funkciókat 

szétválasztani. Ha egy egyesület be van jegyezve, székhely használati jog megilleti. Ha 

véletlenül egyszer konfontráció támadna, az egyesület jogszerűen használja az ingatlan 

minden szolgáltatásával, közüzemi díjaival, stb.  

Kérdése, ha még 8-10 egyesület alakul, lesz-e elvi alapunk arra, hogy megalakuló 

egyesületeknek, azt mondjuk, hogy ne önkormányzat tulajdonúba jelentsék be magukat. 

Akkor működnek szerencsésen ezek, ha nem keverednek. Minden támogatása mellett nem 

tartja szerencsés kezdeményezésnek. Az egyesület céljaival egyetért, a működést fogja is 

támogatni.  

 

Makkainé File Edit érvelni szeretne, hogy mért támogatja, hogy az óvoda címe székhelyként 

legyen benevezve.  

Saját tapasztalatból mondja, az iskolai alapítvány is civil szervezőséből jött létre. Azoknak a 

szülőknek a kezdeményezésére; akiknek gyermekei épp akkor ott tanulnak. Igaz az iskolára, 

óvodára is, hogy amint a gyerekek elhagyják, az intézményt, kevésbé érdekeltek a szülők.   

Támogatja a székely használatát az óvodánál azt tapasztalta, hogy az eredeti dokumentumokat 

nem kapott meg, biztonságosnak tartja nem pedig egy magán személynél.  

 

Majerné Tóth Márta óvodavezető igaz, hogy civil kezdeményezés, de sok feladatot átvállalt 

az SZMK, amit az önkormányzat nem tud biztosítani. Szakmai anyagokat megtudtuk 

vásárolni abból, amit a szervezet nyújtott. Nem fer, hogy az egyesület székhelye ne az 

óvodában legyenek. Nem ért egyet azzal, hogy ne az óvodába legyen a székhely. 

 

Kurdi Ferenc alpolgármester neki is tetszik a kezdeményezés. Egyetért a Csabával, hogy ő 

sem örülne, hogy egy civil szervezet valamilyen pozícióba kerülne az önkormányzattal 

szemben. Nem szeretné, hogy bizonyos kapukat ne zárjunk be. Bele kellene foglalni a 

feltételeket a szerződésbe. A munka része nem rossz, hogy az óvodában történjen. Támogatja, 

ha fontos a székhely az óvodában, de védjük be az Önkormányzatot.  

 

Horhi József nem érti az aggodalmat. Van betekintése ehhez hasonló társaságba. Ez nem 

problémákról szól, van egy társaság, akik kedvezőbb módon tudják támogatni az óvodát. Nem 

látja a problémát. Javasolja, a támogatást. Az iskolánál 8-10 éve székhely, de nem volt eddig 

kérdés.  

 

Bíber Kálmán támogatandó a kezdeményezés. Civil kezdeményezésről van szó. Mindkettő 

intézményhez kapcsolódik. 

 

László Zoltán polgármester rövid mondatot kell beletenni mindezt, visszavonásig biztosítjuk. 

Ha megszakad a jó kapcsolat, akkor mondhatjuk itt a vége.  

 

Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző javasolja a szerződésbe beépíteni. a 

székhelyhasználatot biztosító bármikor 30 napos határidővel felbonthatja.  

 

Bársony Csaba amiket az előttem szólók elmondtak praktikus szempontok.  Ő elvi 

álláspontról beszél. Civil szervezetként nem szeretne bemenni önkormányzati tulajdonba. Ha 
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normálisan működik az egyesület, át fogja adni olyannak, akinek a gyermeke óvodáskorú. 

Elvi álláspont miatt nem támogatja. Két külön műfaj. Elvileg nem támogatja, de az nem azt 

jelenti, hogy gyakorlatban sem. A szerződést nem értelmezte elvi okok miatt. A szerződést 

fontosnak tartja átdolgozni. Rögtön az első ponttal nem ért egyet. Át kell az egész szerződést 

dolgozni.  

 

László Zoltán polgármester a szerződés átalakításra szorul.  

 

Majerné Tóth Márta óvodavezető az egyesület elnöke óvónő azt szeretné hozzátenni.  

 

László Zoltán polgármester ez a szerződés ebbe a formában alkalmatlan, kéri a napirend 

levételét. Megfelelően átdolgozva kerüljön vissza a testület elé.  

 

A képviselő testület 5 igen 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza.   

 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

35/2012. (III. 05.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

Napirend levételéről 

 

A képviselő-testület:   Székhelyhasználati szerződés jóváhagyása című napirendi pontot 

leveszi a napirendről.  

 

Felelős: László Zoltán polgármester  

Határidő: Azonnal  

 

 

László Zoltán polgármester zárt ülést rendel el.  

 

 

László Zoltán polgármester pénzügyes kollégákkal egyeztetett, mind a két félnek volt igaza. 

A számok átírását követően 4 millió forint mínusz van. 4 %-os bértömeg csökkentés kell, 

akkor a 4 millió forint helyre áll.  

Kéri a pénzügyeseket ismertessék a számokat.  

 

Majer Kinga az eltérés abból adódott, hogy lakosságszámhoz kötötten szociális feladatokra 

is kapunk normatívát, mely nem teljes egészében került szociális feladatok finanszírozására. 

   

Bársony Csaba a költségvetést akkor lehet egyensúlyban tartani, ha 4 %-os bér elvonás 

történik. Ez a feladat kötelezően ellátandó szociális feladat? Milyen sérülés következik be a 

feladatokon? 

 

Makkainé File Edit a napközisek óraszámát csökkentettük. Fél négyig voltak. Így tudtuk a 

bértömeget csökkenteni.  

 

Bársony Csaba 4 millió a szociálison pluszként fog megjelenni. Az törvény által előírt 

kötelező feladatok a 4 millió 90 ezer forintba belefértek.  

 

Horhi József a kérdése az, hogy a kapott 9 millió szociális feladatokra részben másra lett 

felhasználva, részben a feladat ellátásra. A 4 millió amiről beszélünk az nem fog hiányozni, 

mivel megtakarítás keletkezik? Ha így elfogadjuk, akkor a bevétel és a kiadás megegyezik. 

Ha év közben módosításra lesz szükség, akkor azt valahonnan el kell venni. hitelmentes 

működtetéssel tudja csak elfogadni. Javasolja elfogadni a 4 %-os spórolást. Ahol kell, ott 

beavatkozunk menet közben.  
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László Zoltán polgármester a számszaki egyeztetésekből eredő hibák után maradt ez a 4 

millió forint. A dologiból már nincs mit elvenni. Ez az ára, hogy mindenki foglalkoztatva 

lesz. Ha ezt megszavazza a képviselő testület ígéretének eleget tud tenni, hogy minden 

munkahely megmarad.  

 

Bíber Kálmán a konyha átszervezése benne marad? 

 

Bársony Csaba láttok a bérkereten 4 %-os megtakarítási lehetőséget. Jó kompromisszum, 

vagy nem?  

 

Medgyesi Kálmánné tavaly is ennyi volt a bérkeret hiány. Csak úgy sikerül tartani, ha 

valamilyen rendszer bevezetésre kerül. Megüresedett álláshelyből is maradhat bér. Javasolja, 

hogy a megüresedett létszámhelyek hogyan legyenek betöltve. Ezt a költségvetést struktúra 

módosítás nélkül nem tudják megvalósítani. Rendkívüli kiadásra 1 forint sincs.  

 

Bársony Csaba a bérelvonást az óvodában hogyan oldották meg?  

 

Majerné Tóth Márta óvodavezető az elmenő dajkák helyére nem lett felvéve csak 

szeptembertől dajka.  

 

László Zoltán polgármester hivatalnál ugyanez történt. Csak a negyedik negyedévben került 

az álláshely betöltésre.  

 

Bársony Csaba javasolja, hogy 2 %-os elvonást irányozzunk elő. A 2 %-os lehetőséget 

hagyjuk ott az intézményeknél.  

 

Kurdi Ferenc alpolgármester nincs-e ideje itt az intézmények struktúrajának az 

elemzésének? Van-e olyan lehetőség, hogy leépítsünk? A gyermeklétszám elég tekintélyesen 

visszaesett. Megbeszélés tárgyát képezi, kéri a lehetőség megvizsgálását.  

 

László Zoltán polgármester 2013 január 1-től az intézmények elkerül. 2013. január 1-től a 

hivatal átirányításra kerül a járáshoz. A struktúra váltást, ha tetszik, ha nem végre kell 

hajtanunk a kormány fogja megszabni hogy hogyan.  

Az óvodánál a beiratkozási létszám növekedet.  

 

Makkainé File Edit 158 volt a legalacsonyabb létszám, 182. az elmúlt 12 évben a 

legmagasabb tanuló létszám. Most 166-an vagyunk. szeretné, ha a testület a Medgyesi 

Kálmánné javaslatát megszavazná. Ha létszám csökkenés következik be, akkor legyen a 

képviselő testület hatásköre, hogy milyen átcsoportosítással tudja megoldani a létszámkérdést.   

 

Horhi József szeretné, ha mindenki a szavait értelmezné, nem az érzelmeit. Az 

intézményvezetőnek saját embereiről kell dönteni. Évről évre kitudták spórolni a 4 %-ot. Ha a 

költségvetés mínuszba megy át, hitelt kell felvenni. Azt kéri, hogy ezt nekünk meg kell 

spórolni.  

 

László Zoltán polgármester egyik költségvetési javaslatnál sem tettünk javaslatot hitel 

felvételre. Le kívánja szögezni, ez nem hangzott el.  

 

Bársony Csaba mindenki nullás költségvetésről beszél. Tavaly is megszavazta a 4 %-os 

bérmegtakarítást. Nem tartja korrektnek a megjegyzést.  

 

Horhi József visszautasítja közölte, tényeket mond érzelem mentesen. Tényekről beszélt. 

Nem volt vádaskodás.  
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Bársony Csaba inkorrekt dolognak tartja, ha a gyanú árnyéka felvetődik.  

 

László Zoltán polgármester az igazgató asszony tűzzel, vassal védi a dolgozóit. Az 

intézményvezetőkkel alakítottunk ki olyan kapcsolatot,  hogy a fájó pontokat is megtudjuk 

beszélni.  

 

Kurdi Ferenc alpolgármester nem szeretné, ha a képviselő-testület olyan tagja, aki nem 

intézményvezető, mumus legyen. Vonatkoztassunk el az intézményvezetőktől. Szeretné 

elkerülni, hogy a testület maradék tagjai lépjék meg a leépítést.  

 

László Zoltán polgármester szavaznunk kell arról, hogy a képviselő-testület 2 %-os bértömeg 

megtakarítást vár el az intézményvezetőktől, a maradék a szociális alap kurtításából, vagy a 

képviselő testület a teljes 4 %-ot az intézmény hálózatból várja.  

Előtte az intézményi létszámot kell megszavazni.  

 

Hugyecz Andrásné a konyhai dolgozók kényszerhelyzet elé vannak állítva?  

 

Makkainé File Edit látszik, hogy mennyire humánus a képviselő testület ez egy sturktúra 

átalakítás. Munkát kapnak, csak nem ebben a formában. El kell gondolkodni, ha 

választhatunk. Gondolkodtunk a konyha kiszervezésében. Magát a feladatot, a dolgozókat 

szeretnénk átmenteni egy másik struktúrába. Hozzunk valamilyen döntést.  

 

Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző ezzel csökkennek a költségek, a dolgozóknak a 

munkavégzés helye, a munkaideje és a munkaköre minden ugyanúgy maradna. 

 

Horhi József a jegyző asszony most kijelenti, hogy spórolunk, ha nem, akkor a költségeket 

átvállalja? Mondja azt, hogy nagy valószínűséggel. Kingától kérdezi, ha a konyha marad ebbe 

a struktúrába akkor a költségvetés nem tartható?  

 

Majer Kinga nem tartható.  

 

Bíber Kálmán olyan kényszer döntési helyzetbe kerül, mint az óvodánál a döntéseknél. Nem 

ért egyet sok dologban. Kényszerpályára állítottunk dolgozókat. Mindenki döntsön név 

szerinti szavazást kér a költségvetésről.  

 

Bársony Csaba ezzel az átalakítással, hogy hitelfelvétel nélkül lehet továbbműködtetni a 

feladatokat, lehet foglalkoztatni az embereket. Aki nem szavazza meg a költségvetést, az nem 

járul hozzá a falu működtetéséhez.  

 

A képviselő testület a név szerinti szavazásról szavaz.  

A képviselő testület 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza.  

 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

39/2012. (III. 05.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

A költségvetéssel kapcsolatos név szerinti szavazásról 

 

A képviselő-testület:   Úgy határoz, hogy a költségvetésről név szerinti szavazással dönt.  

 

Felelős: László Zoltán polgármester  

Határidő: Azonnal  
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Horhi József majd az élet eldönti, hogy ki az, aki jól dönt. Nem tudja elfogadni, hogy más 

jöjjön ide a konyha működtetésére. Ragaszkodik hozzá, hogy ne kerüljön kiszervezésre a 

konyha külső cégnek.  

 

László Zoltán polgármester az egész költségvetés arról szólt, hogy nem kívánjuk kiszervezni 

az óvodát. Ez az érdeklődés nem az én fejemből pattant ki. Ismételten megjelent a korábbi 

tárgyalások hatására az óvoda működtetésére valaki. Írásbeli javaslat nem lévén a korábbi 

beszélgetések leszűrt változata került bele a költségvetésbe.  

 

A képviselő testület a létszámról szavaz.  

A képviselő testület 4 igen 1 tartózkodás 1 nem szavazat mellett az alábbi határozatot hozza.  

 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

40/2012. (III. 05.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

121/2011. (XI. 23.) sz. határozat módosításáról 

 

A képviselő-testület:   úgy határoz, hogy 2012. évben az intézmények létszám-előirányzata 

2012. március 1-vel az alábbiak szerint módosul: 

1. A Csodavár Óvoda:  

- óvodai nevelés, ellátás: 13 fő, 

2. Az Arany János Általános Iskola:  

- általános iskolai tanulók nappali rendszerű nevelése, 

oktatása 1-4. évfolyam: 11 fő, 

3. A Polgármesteri Hivatal:  

- város-, községgazdálkodási szolgáltatások: 0 fő, 

4. Közfoglalkoztatottak:  

- hosszú távú foglalkoztatott: 0 fő 

- rövid távú foglalkoztatott: 0 fő 

- országos közmunkaprogram keretében foglalkoztatott: 0 fő 

A fel nem sorolt intézményi létszámok változatlanok maradnak. 

Felelős: László Zoltán polgármester, Dobosné dr. Varga Gabriella jegyző, 

Majerné Tóth Márta óvodavezető és Makkainé File Edit 

iskolaigazgató  

Határidő: Azonnal  

 

A képviselő testület a költségvetésnél módosító indítványról szavaz.  

 

4 %-os csökkentést számoltak ki, de Bársony Csaba képviselő úr javaslatára 2 %-os 

csökkentésről szavaz a testület.  

 

Személyi jellegű kifizetések 2 %-os csökkentése a szociális ellátások növelésére.  

A képviselő testület 4 igen 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza.  

 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

41/2012. (III. 05.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

Személyi jellegű kifizetések csökkentéséről 

 

A képviselő-testület:   Támogatja, hogy a személyi jellegű kifizetések 2 %-kal 

csökkenjenek. Az így képzett tartalék támogatás szociális ellátások 

címen kerüljön tervezésre.  

Felelős: László Zoltán polgármester Zoltán polgármester Zoltán 
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polgármester  

Határidő: Azonnal  

 

László Zoltán polgármester a módosító indítvánnyal a költségvetést teszi fel szavazásra  

 

Külön jegyzőkönyv készült a név szerinti szavazásról.  

 

4 igen 1 tartózkodás 2 nem mellett a költségvetés elfogadásra került.  

 

Kosd Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen 1 tartózkodás és 2 nem 

szavazattal az alábbi rendelet alkotja: Kosd Község Önkormányzat Képviselő 

Testületének 5/2012. (III.05.) számú rendelete a Kosd Község Önkormányzat és 

Intézményei 2012. évi költségvetéséről 

 

A képviselő testület arról szavaz, hogy amennyiben év közben az intézmények életében 

létszám megüresedés történik, úgy az álláshely betöltéséről a képviselő-testület hozzon 

döntést.  

A képviselő testület 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza.  

 

 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

42/2012. (III. 05.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

Intézmények év közbeni álláshely megüresedéséről 

 

A képviselő-testület:   Úgy határoz, hogy amennyiben év közben az intézményekben 

álláshely megüresedésére kerül sor, annak betöltéséhez a képviselő-

testület jóváhagyása szükséges.  

 

Felelős: László Zoltán polgármester  

Határidő: Folyamatos  

 

 

A képviselő testület a 91/2011. (VIII.31.) sz. határozat módosításáról szavaz.  

A támfal építési engedélyéhez jóváhagyott 2.063 e/Ft a módosítja azzal, hogy 1.200.000.- Ft+ 

Áfa áron vállalja a támfal terv elkészítését.  

A képviselő testület 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza.  

 

 

Kosd Község Önkormányzat képviselő-testülete 

43/2012. (III. 05.) sz.   

h a t á r o z a t a 

 

A 91/2011. (VIII.31.) sz. határozat módosításáról 

 

A képviselő-testület:   Módosítja a 91/2011. (VIII.31.) sz. határozatát azzal, hogy a támfal 

építési engedélyéhez szükséges tervekre jóváhagyott összeget 

csökkenti 1.200.000.- Ft+ÁFA összegre.  

 

Felelős: László Zoltán polgármester  

Határidő: Azonnal  
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K.m.f. 

 

 

 László Zoltán  

                          polgármester  

 

Dobosné dr. Varga Gabriella 

                             jegyző 

 

 

Együd Sándorné  

jegyzőkönyvvezető 

 


